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 OLAF PEST 
Radny Rady Miasta Gliwice 

 

W odpowiedzi na pismo proszę powołać się na nr sprawy: BR.0003.674.2024 (2) 

Dotyczy:  działalność Izby wytrzeźwień (2)  

W odpowiedzi na Pana wniosek nr. BR.0003.674.2024 z dnia 02.10.2024r. w sprawie 

działalności izby wytrzeźwień informujemy: 

1. Tak, prowadzone są analizy oraz rozmowy bezpośrednie z izbami wytrzeźwień 

w miastach ościennych. Obecnie brak jeszcze jednoznacznych wyników 

i rozstrzygnięć. 

2. Likwidacja izby wytrzeźwień jest rozważana ze względu na wysokie koszty jej 

działalności. 

3. W 2023r ściągalność opłaty za pobyt w izbie wytrzeźwień wynosiła 32%. 

Należności za pobyt egzekwowane są minimalnie 3 lata od daty wezwania  

do zapłaty. 

4.  Przychody za pobyt w izbie wytrzeźwień nie pokrywają kosztów związanych  

z funkcjonowaniem izby. Różnica pomiędzy dochodami a wydatkami izby wynosiła 

odpowiednio: 

w 2023r – 2 614 846,24zł, 

w 2022r – 2 490 105,30zł,  

w 2021r – 1 907 349,75zł. 

Podkreślić należy, iż wydatki izby są finansowane w większości ze źródła „A” tj 

dochodów miasta pochodzących z tytułu sprzedaży napojów alkoholowych 

w opakowaniach jednostkowych o ilości nominalnej nieprzekraczającej 300 ml. 

Z poważaniem 

Justyna Małek 

Dyrektor 
Otrzymują: 
1. Biuro Rady Miasta 
2. VP1 – do wiadomości 
3. RzP – do wiadomości 


